
 
 

DANMARKS GYMNASTIK FORBUND 

Kvindelig Elite Sektion. 

 
Referat af KES-møde tirsdag den 21. juni kl. 21.15-22.45 på Skype. Michelle 
var ikke til stede. 
 
Dagsorden:  
 

1. Godkendelse af dagsorden /alle 
 

2. Godkendelse af referat fra Skypemøde d.18 maj /Alle 
 

3. Sommerlejr /Pia 
 

Fuldt booket i Lingvallen. Viborg er udelukket, da hallen er 
booket.  

Det kan muligvis afholdes i KG66, hvor gymnasterne kan 

overnatte på skolen. Ditti spørger forældrene i klubben om de 
er interesseret i at afholde det samt om skolen er ledig.  

 
Ditti sender invitationen ud til alle gymnaster. Laura laver 

bobler program, Ditti laver senior, junior og talent program og 
sender herefter det hele til Pia, som laver en invitation.  

 
Pia skriver til Anja på VGF og booker hallen til sommerlejr i 

2017.  
 

4. Gymnasiade og NECh /Agnete og Ditti 
 

Tre piger sendes til Gymnasiade (Marie Skammelsen, Martha, 
Victoria Kajø). 

 

Der sendes et hold til NECh i Trondheim. Agnete skriver til 
Carsten at vi gerne vil tilmelde et hold.  

 
På næste møde tirsdag d.9/8 kl.21.15 drøftes fremtidens 

kvalifikation til internationale konkurrencer.  
 

5. Talent 2020 /Agnete 
Agnete har orienteret om mødet med Ditte og Flemming. Ditti 

og Agnete tager en snak om Talent 2020.  
 

 



6. Evt.  

Tøjaftalen med Arne er opsagt og fra dags dato er der ingen 
sponsorpuljer! Der er ingen bindinger ved Arne, der kan 

stadig fås 50 % rabat ved DSC. 
 

Der mangler stadig noget DtT tøj. Arne giver et lidt svævende 
svar, men tror at tøjet kan komme i næste uge. 

 
Ann skriver en reminder på Facebookgruppen om at testen er 

rykket til første weekend i december.  
 
 
 
 
 
 


